
INTERCHIP - 晶振IC

产品名称 INTERCHIP - 晶振IC

公司名称 奎茂电子科技（深圳）有限公司

价格 .00/件

规格参数 IPS020:-40℃~125℃
IPS029:1.62～3.63V

公司地址 广东省深圳市龙岗区龙城街道尚景社区龙城大道
85号万科时代广场3B写字楼1001-2

联系电话 0755-23327762 15920028059

产品详情

INTERCHIP Corporation

Interchip is a fabless semiconductor company. Production is outsourced domestically and internationally, allowing us
to concentrate on designing a wide variety of integrated circuits. Our main products are products that combine crystal
oscillator circuits and various output circuits, and products that combine adjustment circuits and non-volatile
memory. Years of experience enable us to respond quickly to market and customer needs.

Interchip是一家无晶圆厂半导体公司。生产在国内和国际上外包，使我们能够专注于设计各种各样的集成
电路。我们的主要产品是结合晶体振荡器电路和各种输出电路的产品，以及结合调节电路和非易失性存
储器的产品。多年的经验使我们能够快速响应市场和客户的需求。

IC Part #
IPS009BL9-C3
IPS0202MUPSB
IPS0203M0DES
IPS0203M0PES
IPS0204MTDES-W1
IPS0204MTPES-W1
IPS0205MTDES
IPS0205MTDES-W1
IPS0205MTPES
IPS0205MTPES-W1
IPS0293M0BS
IPS0293MTBX-C3-3
IPS0295MTBX-C3-3
IPS0295MTX
IPS0405MREX



IPV0052H1
IPS0294MTX
IPS0294MTBX
IPS0293MTBX
IPS0405MREX
IPS0205MTPES
IPS0503M9BX
IPS0503M9JX
IPS0205MTDES-W1
IPS0295MTX
IPS0295MTBX
IPS0294M0BX
IPS0205L0DKS
IPS0205M0DKS
IPS020K
IPS021
IPS0215
IPS02015MTPS
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